
 
 

O B E C    K Ř T O M I L  
 

Usnesení z  2. zasedání Zastupitelstva obce Křtomil ze dne 30. 4. 2012 
 
 
Program: 
 

1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu 
2. Kontrola „Usnesení“ z minulého zasedání ZO 
3. Projednání a schválení I. dávky RO k rozpočtu r. 2012 
4. Směrnice o rozpoznání, řízení a zvládnutí rizik 
5. Informace o výběrovém řízení 
6. Žádost – skácení 3 topolů 
7. Žádost o pronájem prostor – zkoušky hudební kapely 
8. Protipovodňové opatření „Podlesí“ 
9. Různé 
10. Diskuse 
11. Závěr 

 
Jednání  zastupitelstva obce bylo zahájeno v 19 hod. starostou obce Křtomil. 
Přítomno:    7 členů ZO  
Nepřítomno:   0 členů ZO 
Viz. prezenční listina. 
Zastupitelstvo obce je usnášení schopné. 
  
Následovalo schválení programu zasedání ZO. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
1. Určení zapisovatele a ověřovatelů zápisu: 
Zapisovatel:      Ing. Libor Vašina 
Ověřovatelé zápisu:     p. Tomáš Dluhoš 
       p. Petr Daďa 
 
 
 
Zastupitelstvo obce Křtomil    b e r e    na vědomí: 
 
2. kontrolu „Usnesení“ z minulého zasedání ZO. Nebyly vzneseny připomínky. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 



5. informaci místostarostky o výsledcích výběrových řízeních, které proběhly pro projekt 
„Záhumení tvář svou mění“, který byl úspěšně podán na SZIF. Výběrová řízení v jednotlivých 
částech vyhrály firmy Správa a údržba silnic Kroměřížska, s.r.o., JD ROZHLASY, s.r.o., KOVO-
Valčík, s.r.o. a Horák a synové, okrasné školky, s.r.o. Proběhla také výběrová řízení na další projekty 
tj. projekt „Prosluněná náves náruč otevírá“ podaný do Programu obnovy a rozvoje venkova, 
Ministerstva pro místní rozvoj a projekt na opravy místních komunikací, zábradlí a obnovu veřejného 
prostranství podaný do POV Olomouckého kraje. Realizace těchto projektů je závislá na úspěšném 
získání dané dotace. David Pokusa vyslovil názor v souvislosti s projektem návsi, že by byl betonový 
plot namísto štípaných tvarovek levnější a konstrukčně jednodušší při zachování estetického vzhledu. 
Místostarostka také poděkovala všem občanům za účast při realizaci projektu „Vůně trnek a stín 
javorů láká k procházkám“, který proběhl 31. 3. 2012. Na tento projekt jsme získali dotaci z Nadace 
Partnerství, program Strom života. V současné době se provádí zalévání těchto stromů a na většině 
z nich je patrné, že se ujaly. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
8. skutečnost, že od jednoho majitele dotčených pozemků v projektu nemá obec povolení na 
realizaci projektu „Protipovod ňové opatření - Podlesí“. Starosta dal ZO úkol seznámit se 
s projektem a popřemýšlet o možných alternativách, jak dále v tomto projektu pokračovat, aby došlo 
k ochraně majetku  v této místní části. Pan Petr Daďa vznesl dotaz, jestli není lepší bez dotace udělat 
pouze suchý poldr (náklady cca 300.000,-) za menších nákladů, než realizovat celý projekt s nutnou 
dotací (odhadovaný rozpočet na celý projekt je cca 3.000.000,-). Starosta zjistí, zda se dá posunout 
spodní hráz tak, aby projekt nezasahoval do parcel, na které zatím majitel nedal souhlas. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
9. obecní lesy - Starosta osloví přiděleného správce lesu a ten určí podle LHO (lesní hospodářské 
osnovy) další postup při probírce obecních lesů. ZO se vrátí k tomuto bodu před začátkem období 
vegetačního klidu. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
9. vyměření lesní pozemků - Bylo provedeno vyměření obecních lesních pozemků a bylo navrženo 
zabetonovat vyměřené body z důvodu trvalého zachování hranic těchto pozemků. Osloví se pan 
Prekop a Mgr. Štěpáník Josef na zabetonování těchto bodů. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
9. dokončení opravy místní komunikace v místní části Trávník - Pan Pokusa vznesl dotaz na 
starostu ohledně opravy cesty v místní části Trávník, která začala na podzim loňského roku. Starosta 
bude dotčenou firmu urgovat. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 



9. odvod povrchové vody u domu č. p. 15 - Po místním šetření u domu č. p. 15 pana Pokusy se 
přítomní zastupitelé domluvili na nacenění odvodu povrchové vody v této části firmou SISKO. Firma 
provedla nacenění s celkovou částkou cca 66.000,-. ZO navrhlo oslovení pana Prekopa a Libora 
Kopečného, jestli by byli schopni tento záměr realizovat z důvodu ceny. Na příštím zasedání ZO se 
v této věci rozhodne. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
9. propadlý kanál na komunikaci II/150 před domem č. p. 8 - Kanál na komunikaci II/150 před 
domem č. p. 8 je propadlý. Starosta bude kontaktovat paní Kolářovou ze SSOK k vyjádření. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
9. svoz odpadů - Během května proběhne svoz nebezpečného a velkooběmového odpadu. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
9. nájemní smlouva honitby - Starosta informoval ZO o blížícím se konci nájemní smlouvy honitby 
jejíž termín je 31. 3. 2013. Starosta honebního společenstva připravuje novou nájemní smlouvu (vždy 
na 10 let), kterou zašle na projednání a schválení do konce tohoto roku. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
9. doplnění dopravního značení - Starosta osloví pana Šenka o řešení problému na silnici II/150, 
doplnění plné čáry, zpomalovací pruhy a snížení rychlosti. Starosta zjistí ceny dopravních zrcadel 
z důvodu obtížného vyjíždění od nemovitostí č.p. 65 až č. p. 70 podél komunikace II/150. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
9. Den matek - 13. května proběhne na místní hasičárně Den matek. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
9. návrh KD a skladů - Oslovený projektant dodal první návrh KD a skladů. ZO se seznámilo s tímto 
projektem a za 14 dní proběhne další připomínkové kolo pro zastupitele. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 



9. čištění koryta Bystřičky - Povodí Moravy, s. p. dokončilo čištění nánosů koryta Bystřičky v naší 
obci. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
 
 
Zastupitelstvo obce   s c h v a l u j e : 
 
3. po projednání I. dávku rozpočtových opatření k rozpočtu obce Křtomil r. 2012. Rozpočet se 
navyšuje v příjmové i výdajové části o 224.988,97,- Kč. Výdajová část je kryta ve výši 89.729,- Kč. 
Zapojení přebytku hospodaření minulých let ve výši 135.259,97,- Kč. Dochází k přesunu mezi 
výdajovými položkami v objemu 140.856,- Kč. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
4. směrnici o rozpoznání, řízení a zvládnutí rizik. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
6. nevyhovět žádosti o skácení 3 stromů v místní části Hájíček, z důvodu bezpečnosti, kdy 
dochází k ohrožení padajícími větvemi z daných stromů. Starosta kontaktoval Ing. Valentu 
z Povodí Moravy s.p. a pana Neradila. Povodí plánuje ohledně těchto a dalších topolů v této části 
určitý zásah, na který vyřizuje potřebné povolení. Pan Neradil zhodnotí a navrhne postup v případě 
napůl suchého stromu v této části. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 0  Proti: 7  Zdržel se: 0 
 
 
7. nevyhovět žádosti o pronájem místnosti na hasičárně ke zkouškám hudební kapely (počet 
účastníků 5) a to 1 x týdně v sobotu od 13.00 – 16.00 hod. Zastupitelé vznesli námitky z důvodu 
hluku, který zde byl v době, kdy zde byla zkouška jiné kapely. Dále je tento termín v nevhodnou dobu, 
protože zde bývají oslavy místních občanů. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 0  Proti: 7  Zdržel se: 0 
 
 
9. žádost AKK o finanční podporu na Dětský den na pokrytí atrakcí a pronájem velkoplošného 
stanu. ZO navrhlo částku 20.000,- Kč. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 



9. vjezd do místního kulturně-sportovního areálu - oslovení firmy Vítězslav Černý k vytvoření 
cenové nabídky na závoru, která by se umístila u vjezdu na místní hřiště. Touto závorou by se 
neomezil přístup chodců do areálu. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
9. zničené dětské houpačky - dokoupení 2 ks certifikovaných houpaček v celkové hodnotě cca 
7.000,- včetně závěsů. Starosta prověří, zda se dle nabídky vyrábí i houpačky s opěradlem. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
 
 
 Zastupitelstvo obce   p o v ě ř u j e : 
 
9. znečištění STOKY E - V této kanalizační větvi byla zjištěna přítomnost exkrementů a toaletních 
papírů a dalších věcí, které tam nepatří. Proto byla poslanecká dvojice této místní části (pánové 
Pokusa David a Daďa Petr) pověřena ZO k upozornění občanů v této místní části Trávník, kteří jsou 
připojeni na STOKU E. Jedná se o preventivní upozornění, aby dále nedocházelo k ucpání kanalizace 
a následně k dalším vzniklým problémů hlavně v zimním období. Je tedy nutné zkontrolovat správnou 
funkci ČOV, případně je vyčistit nebo vyvést septiky.  
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
9. kompostárna v ZD Dřevohostice - ZD Dřevohostice pravděpodobně v září tohoto roku dokončí 
plánovanou kompostárnu, na kterou získalo dotaci. Družstvo bude využívat nejen svůj biologický 
odpad, který vyprodukuje, ale zapojí i okolní obce, ze kterých bude tento odpad svážet vlastní 
technikou. Předpokládaný poplatek za tuto službu bude cca 30 – 40 Kč/osobu. ZO nesouhlasí 
s předpokládaným poplatkem za odvoz a zpracování biomasy od občanů a pověřuje starostu zjištěním 
bližších informací. 
 
Výsledek hlasování: 

Pro: 7  Proti: 0  Zdržel se: 0 
 
 
 
 
 
 
 
 
 …………………………… …………………………… 
 Ing. Pavel Daďa Mgr. Eva Kubíčková 
 starosta obce Křtomil místostarostka obce Křtomil 
 


